
Acta de la sessió del Ple
Identificació de la sessió

Núm.: 4/2019

Caràcter: ordinària 

Data: 13 de març de 2019

Horari: de 18.40 h a 20.05 h

Lloc: sala de plens

Assistents

Antoni Daniel Frontera Borrueco, Grup Arrelam

Bernat Oliver Femenia, Grup Arrelam

Joan Sastre Coll, regidor del Grup Pi-Plataforma Independents 

Esperança Montiel López, Grup Pi-Plataforma Independents

Joan Ramon Morro Navarro, Grup Pi-Plataforma Independents

Maria Jerònima Rotger Mir, Grup Pi-Plataforma Independents

Joana Maria Coll Vidal, Grup Esquerres pel Poble

Joan Rotger Seguí, Grup PP

Cristòfol Barceló Mestre, regidor del Grup PP

Rafel Gelabert Tortella, regidor del Grup PP

Mª Magdalena Vicens Pons, secretària interventora de la corporació

Absents

Antoni Ripoll Rotger, regidor del Grup PP 

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 13/02/2019 i de l’acta de la sessió
extraordinària del Ple de data 26/02/2019

2. Aprovació de l’expedient extrajudicial de crèdits:
PRIMER.- Aprovar la despesa, el reconeixement de l’obligació i l’ordre de pagament a favor del
tercer  següent,  pels  imports  i  conceptes  relacionats,  corresponents  a  despeses  de  serveis  i
actuacions realitzats a l’exercici 2017



Registre D. Registre Factura D. Factura Descripció Tercer Import Imputació a 2019

108 20/02/2019 2009173 24/04/2017 Trabajos varios durant Festes Selva Pep Toni Projectes SL 371,47 € 2019 0 338 22699 01 
Festes Populars Selva

109 20/02/2019 2009184 28/04/2017 Obra Ca’n Jurat (Selva) Pep Toni Projectes SL 1.595,99 € 2019 0 454 21000 01
Manteniment camins rurals

110 20/02/2019 2009250 26/06/2018 Obra Abono Pep Toni Projectes SL -399,00 €

Total general 1.568,46

3. Aprovació dels següents acords:

Primer.-  Incoar l’expedient de resolució del contracte de concessió  del servei  bar-cafeteria del
poliesportiu "Ses Comes" de Selva, d’acord amb l’article 211 de la LCSP i els informes de secretaria
intervenció emesos des d’anys enrere fins a l’actualitat, sobre tot, l’emès en data 22/11/2018.

Segon.- Donar audiència al contractista, por un termini de deu dies en el qual al·legarà el que
estimi  oportú  en  defensa  dels  seus  interessos,  comunicant-li  el  termini  del  qual  disposa
l’Ajuntament per dictar resolució expressa i el sentit del silenci en cas que es produeixi.

Tercer.- Incorporar l’informe de la Secretaria General i d’Intervenció, a l’objecte de determinar si
dita resolució és o no procedent, perquè l’òrgan de contractació dicti la resolució la qual estimi
pertinent.

4. Aprovació de l’acord plenari envers el Projecte de parc solar fotovoltaic s’hort d’en Coll

Control dels òrgans de govern:

5. Donar compte dels Decrets de batlia

6. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola de Caimari

7. Informacions de batlia          

8. Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 13/02/2019 i de l’acta de la
sessió extraordinària del Ple de data 26/02/2019

El batle demana als regidors si estan d’acord amb l’esborrany de l’acta del Ple de data 13/02/2019
i de l’acta de la sessió extraordinària del Ple de data 26/02/2019.

Seguidament, s’inicia la votació i s’obtenen deu vots a favor, per tant, unanimitat dels presents per
l’aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 13/02/2019 i de l’acta de la sessió
extraordinària del Ple de data 26/02/2019.



2. Aprovació de l’expedient extrajudicial de crèdits:
PRIMER.- Aprovar la despesa, el reconeixement de l’obligació i l’ordre de pagament a
favor  del  tercer  següent,  pels  imports  i  conceptes  relacionats,  corresponents  a
despeses de serveis i actuacions realitzats a l’exercici 2017

Registre D.
Registre Factura D. Factura Descripció Tercer Import Imputació a 2019

108 20/02/20
19

2009173 24/04/2017 Trabajos  varios  durant  Festes
Selva

Pep Toni Projectes SL 371,47 € 2019 0 338 22699 01 
Festes Populars Selva

109 20/02/20
19

2009184 28/04/2017 Obra Ca’n Jurat (Selva) Pep Toni Projectes SL 1.595,99
€

2019 0 454 21000 01
Manteniment  camins
rurals  

110 20/02/20
19

2009250 26/06/2018 Obra Abono Pep Toni Projectes SL -399,00
€

Total general 1.568,46

Batlia llegeix la seva proposta:

«Atès la necessitat d’aprovació i  pagament de les factures existents corresponents a serveis prestats dins exercicis
anteriors, concretament 2017;

D’acord amb l’expedient instruït pel reconeixement extrajudicial de crèdits per aprovar la font de finançament de les
despeses de 2017, aprovar la despesa, el reconeixement de l’obligació i l’ordre de pagament de les factures següents;

Atès les següents factures pendents d’aprovació i pagament corresponents a l’exercici 2017:

Registre D.
Registre Factura D. Factura Descripció Tercer Import

108 20/02/2019 2009173 24/04/2017 Trabajos varios durant Festes Selva Pep Toni Projectes SL 371,47 €

109 20/02/2019 2009184 28/04/2017 Obra Ca’n Jurat (Selva) Pep Toni Projectes SL 1.595,99 €

110 20/02/2019 2009250 26/06/2018 Obra Abono Pep Toni Projectes SL -399,00 €

Total general 1.568,46

Atès la següent proposta de finançament de les despeses:

Aplicació pressupostària Descripció de la partida Crèdit disponible

2019 0 338 22699 01 Festes Populars Selva 21.143,18 €

2019 0 454 21000 01  Manteniment camins rurals 5.600,00 €

Aquesta batlia proposa al Ple de la corporació:

1. Aprovar l'expedient extrajudicial de crèdits:
PRIMER.- Aprovar la despesa, el reconeixement de l’obligació i l’ordre de pagament a favor del tercer següent, pels
imports i conceptes relacionats, corresponents a despeses de serveis i actuacions realitzats a l’exercici 2017»

Registre D.
Registre Factura D. Factura Descripció Tercer Import Imputació a 2019

108 20/02/201
9

2009173 24/04/2017 Trabajos varios durant Festes Selva Pep Toni Projectes SL 371,47 € 2019 0 338 22699 01 
Festes Populars Selva

109 20/02/201
9

2009184 28/04/2017 Obra Ca’n Jurat (Selva) Pep Toni Projectes SL 1.595,99 € 2019 0 454 21000 01
Manteniment camins rurals

110 20/02/201
9

2009250 26/06/2018 Obra Abono Pep Toni Projectes SL -399,00 €

Total general 1.568,46



El batle manifesta que hi havia discrepàncies entre el que s’havia facturat i la feina realment feta.
Aquestes discrepàncies  feien referència a les  factures  presentades.  Si  bé,  un cop resoltes  les
discrepàncies,  s’ha  acordat  dur  a  aprovació  els  crèdits  reconeguts  a  través  de l’expedient  de
reconeixement extrajudicial de crèdits manifestant que es corresponen a partides d’anys anteriors.

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, manifesta que no hi ha cap problema
al respecte i que li sembla bé.

El  portaveu  Joan  Sastre,  del  Grup  Pi-Plataforma  Independents, manifesta  que  es  tractava
d’arreglar el  camí vell d’ Inca a Lluc i que els tècnics varen considerar fer a aquest un canvi quant
a la ruta, de manera que sobresortís de la carretera i així arribar a l’escala que condueix cap a
Caimari, però explica que en aquest cas no era suficient el crèdit pressupost. Per aquest motiu, es
va demanar si l’Ajuntament podia assumir aquesta despesa de retall d’un tram d’asfalt i, per tant,
si podia fer-se càrrec de l’obra. A l’hora de comprovar les feines es va fer saber per part del Cap
de Brigada que no s’havia fet constar tota la feina facturada i, en conseqüència, es va haver de fer
un abonament per la diferència. Remarca que també es varen arreglar els marges.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, manifesta que està d’acord amb el reconeixement dels
crèdits exposats a la proposta de batlia però remarca que les factures s’han de pagar ja que s’han
duit a terme una sèrie de feines. Així, considera que les factures presentades s’haurien d’haver
pagat per l’organisme competent en matèria de carreteres.

Finalitzat el debat, el Batle inicia la votació i s’obtenen set vots a favor i tres abstencions del Grup
Polític PP, per l’aprovació de l’expedient extrajudicial de crèdits:

PRIMER.- Aprovar la despesa, el reconeixement de l’obligació i l’ordre de pagament a favor del
tercer  següent,  pels  imports  i  conceptes  relacionats,  corresponents  a  despeses  de  serveis  i
actuacions realitzats a l’exercici 2017

Registre D.
Registre

Factura D. Factura Descripció Tercer Import Imputació a 2019

108 20/02/20
19

2009173 24/04/2017 Trabajos  varios  durant  Festes
Selva

Pep Toni Projectes SL 371,47 € 2019 0 338 22699 01 
Festes Populars Selva

109 20/02/20
19

2009184 28/04/2017 Obra Ca’n Jurat (Selva) Pep Toni Projectes SL 1.595,99
€

2019 0 454 21000 01
Manteniment  camins
rurals  

110 20/02/20
19

2009250 26/06/2018 Obra Abono Pep Toni Projectes SL -399,00
€

Total general 1.568,46

3. Aprovació dels següents acords:

Primer.-  Incoar  l’expedient  de  resolució  del  contracte  de  concessió  del  servei  bar-
cafeteria del poliesportiu "Ses Comes" de Selva, d’acord amb l’article 211 de la LCSP i
els  informes de secretaria  intervenció emesos des d’anys enrere fins  a  l’actualitat,
sobre tot, l’emès en data 22/11/2018.

Segon.- Donar audiència al contractista, por un termini de deu dies en el qual al·legarà
el que estimi oportú en defensa dels seus interessos, comunicant-li el termini del qual



disposa  l’Ajuntament per dictar resolució expressa i el sentit del silenci en cas que es
produeixi.

Tercer.- Incorporar l’informe de la Secretaria General i d’Intervenció, a l’objecte de
determinar si dita resolució és o no procedent, perquè l’òrgan de contractació dicti la
resolució la qual estimi pertinent.

Batle llegeix la seva proposta:

«En relació amb el contracte de concessió  del servei  bar-cafeteria del poliesportiu "Ses Comes" de Selva  adjudicat a
Pedro Ruiz Martínez, per acord del Ple de data 19 d'abril de 1999, i formalitzat en data 22 d'abril de 1999; en ús de les
atribucions les quals atribueix al Ple com òrgan de contractació, la Disposició Addicional Segona de la Llei de contractes
del sector públic (LCSP), i el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, aprovat pel
Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, 

Es proposa al Ple, l’aprovació dels acords següents:

Primer.- Incoar l’expedient de resolució del contracte de concessió del servei bar-cafeteria del poliesportiu "Ses Comes"
de Selva, d’acord amb l’article 211 de la LCSP i els informes de secretaria intervenció emesos des d’anys enrere fins a
l’actualitat, sobre tot, l’emès en data 22/11/2018.

Segon.- Donar audiència al contractista, por un termini de deu dies en el qual al·legarà el que estimi oportú en defensa
dels seus interessos, comunicant-li el termini del qual disposa  l’Ajuntament per dictar resolució expressa i el sentit del
silenci en cas que es produeixi.

Tercer.- Incorporar l’informe de la Secretaria General i d’Intervenció, a l’objecte de determinar si dita resolució és o no
procedent, perquè l’òrgan de contractació dicti la resolució la qual estimi pertinent.»

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, manifesta que és una llàstima arribar a
aquest punt però que, en tot cas, és una obligació dels regidors vetllar per la defensa de l’interès
públic i pel compliment de les obligacions.

El portaveu Joan Sastre, del Grup Pi-Plataforma Independents, manifesta que quan es tracta de
fons públics s’han de complir els deutes i les obligacions. Fa saber que és una llàstima haver
arribat a aquesta situació i que, a més, s’ha donat l’oportunitat al concessionari de posar-se al dia
amb el  pagament  de les  factures corresponents.  Manifesta  amb rotunditat  que els  contractes
públics amb l’administració són d’obligat compliment.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, diu que efectivament els contractes s’han de complir. A
més, fa saber que el contracte de concessió en qüestió acaba aquest mes d’abril i que ja s’hauria
d’haver  iniciat  l’expedient  de licitació  d’aquesta  concessió.  També fa  constar  que,  en aquests
moments,  el  concessionari  disposarà  d’un  termini  de  10  dies  amb  la  finalitat  de  què  pugui
presentar al·legacions. 

El Batle diu que en aquesta sessió plenària es duu a aprovació la resolució de la concessió no
només perquè acaba el termini del contracte sinó en especial per la manca de compliment de les
obligacions econòmiques i  contractuals  per part  del mateix concessionari,  sent  aquest fet una
causa de resolució del contracte conforme a la normativa per la que es regeix aquesta concessió.

Finalitzat el debat, el Batle inicia la votació i s’obtenen sets vots a favor i tres abstencions del Grup
polític PP, per l’aprovació dels següents acords:



Primer.-  Incoar l’expedient de resolució del contracte de concessió  del servei bar-cafeteria del
poliesportiu "Ses Comes" de Selva, d’acord amb l’article 211 de la LCSP i els informes de secretaria
intervenció emesos des d’anys enrere fins a l’actualitat, sobre tot, l’emès en data 22/11/2018.

Segon.- Donar audiència al contractista, por un termini de deu dies en el qual al·legarà el que
estimi  oportú  en  defensa  dels  seus  interessos,  comunicant-li  el  termini  del  qual  disposa
l’Ajuntament per dictar resolució expressa i el sentit del silenci en cas que es produeixi.

Tercer.- Incorporar l’informe de la Secretaria General i d’Intervenció, a l’objecte de determinar si
dita resolució és o no procedent, perquè l’òrgan de contractació dicti la resolució la qual estimi
pertinent.

4. Aprovació de l’acord plenari envers el Projecte de parc solar fotovoltaic s’hort d’en
Coll

El batle llegeix la seva proposta relativa al pronunciament del Ple de l’Ajuntament de Selva envers
aquesta qüestió:

«PRONUNCIAMENT DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DE SELVA ENVERS EL  PROJECTE DE PARC SOLAR FOTOVOLTÀIC
S'HORT D'EN COLL

Exposició de motius

Amb data de dia 7 de febrer de 2019, tingué entrada a l'Ajuntament de Selva per part de la direcció general d'energia i
canvi climàtic una sol·licitud d'informe sobre el projecte per a la instal·lació del parc fotovoltàic "S'Hort d'en Coll", ubicat
a la parcel·la 44 del polígon 10 d'aquest municipi. 

De la documentació presentada es pot extreure que es tracta d'una instal·lació de 12.672 panells, amb una superfície
total de la instal·lació de 35.391 m2 , una alçada màxima dels  panells de 2,78 m i una potència instal·lada de 3.168 kW.

Per la seva situació i dimensions, aquesta instal·lació seria visible des de la façana sud del nucli de Selva, alguns trams
de la carretera ma-2130 entre Selva i Inca, des de diferents punts del recorregut de la ruta Artà-Lluc (GR-222), que
transcorre en el seu punt més proper a uns 60 m de distància i des d'altres llocs concorreguts pels veïnats i veinades del
municipi, com poden ser l'ermita Crist Rei o el Sant de Moscari.

Per altra banda, el parc fotovoltaic es projecta damunt uns terrenys aptes per al seu aprofitament agrícola.

La Llei 10/2019, de 22 de febrer, de canvi climàtic i transició energètica, d'imminent entrada en vigor, estableix al seu
article   45  que  s'ha  d'afavorir  la  implantació  d'instal·lacions  d'energia  renovable  a  les  zones  de  desenvolupament
prioritari.

A l'article 46.2 indica que els plans territorials insulars han de definir la ubicació de les zones de desenvolupament
prioritari així com la tipologia, les dimensions i altres característiques de les instal·lacions aptes per a cada zona, tot
considerant els aspectes següents:

a) La suficiència de la font d’energia.
b) L’aptitud ambiental i territorial per acollir les instal·lacions.
c) La baixa productivitat o interès agrari de la zona.
d) La disponibilitat o proximitat de capacitat de xarxa per evacuar l’energia generada, o les infraestructures de xarxa que
esdevindrien necessàries.
e) L’orografia, l’extensió, l’accessibilitat i altres característiques de la zona i el seu entorn.
f) La preservació de paisatges protegits o especialment representatius i  el respecte a les normes d’aplicació directa
previstes en l’article 68 de la Llei 12/2017, de 29 de desembre, d’urbanisme de les Illes Balears.
g) Les necessitats energètiques dels municipis afectats.



Per aquesta definició s'ha de comptar amb la participació dels ajuntaments i la conselleria competent en matèria de
canvi climàtic ha d'emetre un informe amb caràcter vinculant.

A dia d'avui, no s'han definit les zones de desenvolupament prioritari a l'illa de Mallorca, de manera que no s'ha establert
una regulació per a la construcció d'aquest  tipus d'instal·lacions mes enllà del  que marca el  Pla Director Sectorial
Energètic de les Illes Balears.

Prenent en consideració el que s'ha exposat, es proposa al Ple de la corporació l'adopció dels següents acords:
- L'Ajuntament de Selva es manifesta a favor del desenvolupament d'instal·lacions d'energia renovable tant al municipi
de Selva com a la resta de municipis de les Illes Balears, sempre i quant es tingui en compte la preservació de l'entorn i
es faci amb un consum mínim de territori.

- L'Ajuntament de Selva mostra la seva oposició al projecte per a la instal·lació del parc fotovoltaic "S'Hort d'en Coll",
ubicat a la parcel·la 44 del polígon 10 d'aquest municipi, ja que implica, donades les seves dimensions, un notable
impacte i el consum d'una extensa porció de terrenys aptes per a un ús agrícola.

- L'Ajuntament de Selva expressa el desig que la definició de les zones de desenvolupament prioritari tingui en compte
les característiques del nostre municipi, establint unes dimensions màximes que permetin l'equilibri entre la viabilitat de
les instal·lacions  i  la  preservació  de l'entorn  i  donant  prioritat  a l'ocupació de terrenys  improductius,  preguent  en
consideració el Pla Estratègic de Mallorca.

-  Donar  trasllat  d'aquests  acords  a  la  Direcció  General  d'Energia  i  Canvi  Climàtic  per  donar  compliment  al  seu
requeriment d'informe sobre el projecte per a la instal·lació del parc fotovoltaic "S'Hort d'en Coll" i al Departament de
Territori  del  Consell  Insular  de  Mallorca  per  tal  que  els  prengui  en  consideració  a  l'hora  de  definir  les  zones  de
desenvolupament prioritari al municipi de Selva.»

A més, el Batle afegeix que ha estat un assumpte d’actualitat i que en aquests moments es troba
en la fase d’informació pública. Manifesta que en vista de la magnitud del projecte i el possible
impacte és necessari que l’Ajuntament es manifesti en contra del projecte, sobretot amb la finalitat
de no crear precedents. Exposa que dins la finca on es preveu instal·lar el parc fotovoltaic hi ha
elements que poden ser susceptibles de protecció patrimonial. Conclou que totes aquestes raons
són les que justifiquen que l’Ajuntament es manifesti en contra del projecte i proposa incloure un
nou punt per tenir en compte la preservació dels elements existents dins la finca.

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, manifesta que hi està d’acord així com
amb la possibilitat de què s’adjunti un informe de necessitat de preservació de certs elements
existents a la finca.

El portaveu Joan Sastre,  del  Grup Pi-Plataforma Independents, diu que el  seu Grup Polític  és
sensible  amb  aquest  assumpte.  Exposa  que  el  municipi  de  Selva  forma part  de  la  Serra  de
Tramuntana i que és necessari preservar tant el patrimoni com el seu entorn. Recalca que ja s’ha
iniciat la tramitació del Catàleg de béns i espais protegits del municipi de Selva així com el Projecte
de  delimitació  del  sòl  urbà  del  municipi  de  Selva.  Per  tant,  manifesta  que  el  consistori  està
sensibilitzat  amb  la  preservació  del  patrimoni  del  municipi.  Argumenta  que  en  el  cas  que
s’autoritzés dit projecte aquest fet crearia un precedent per a posteriors projectes semblant i que
aquesta possibilitat s’ha d’evitar. Exposa que com a òrgan plenari de l’Ajuntament de Selva es
disposa de poques eines ja que la competència per a l’aprovació d’aquest projecte és del Govern
de les Illes Balears. Per tant, al·lega que és al govern autonòmic a qui li pertocarà cercar altres
ubicacions per poder implantar projectes com el que és objecte de debat. Per acabar, remarca de
nou que el seu Grup Polític està d’acord amb la proposta de batlia.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, manifesta que el seu Grup Polític també està en contra del
projecte i que no el recolzarà. Explica que aquest projecte no s’ajusta al caràcter del municipi de
Selva i proposa afegir a la proposta de batlia un punt sobre la preservació d’elements i, a més,



tenir en compte l’estratègia del paisatge contingut al Pla estratègic de Mallorca del Consell Insular
de Mallorca. A més, manifesta que el valor ambiental del municipi es demostra amb l’activitat
turística existent al mateix. Exposa que el projecte del parc fotovoltaic no té cura ni sensibilitat
amb la protecció del paisatge. Així mateix, suggereix que s’introdueixi un acord plenari separat per
incloure  un  «Annex II  del  Catàleg  de  béns  i  espais  protegits»  d’acord  amb la  proposta  feta
conforme  a  les  al·legacions  presentades  per  un  grup  d’experts  multidisciplinari  en  concepte
d’interessats. Així doncs, suggereix la introducció d’una nova fitxa, la qual contempli la finca on es
pretén implantar el parc fotovoltaic, i que aquesta fitxa sigui objecte de publicació al Butlletí Oficial
de les Illes Balears, amb la finalitat de què es pugui materialitzar la conseqüència jurídica que es
pretén, com és la suspensió de la concessió de llicències i per tant del projecte d’acord amb la
normativa urbanística.

El Batle remarca de nou la negativa del seu Grup Polític i de l’equip de govern envers el projecte
del parc fotovoltaic. Respecte a la proposta presentada pel Grup Polític PP, relativa a l’aprovació
d’una fitxa pel Catàleg de béns i espais protegits, senyala que hi ha dues vies possibles: una
primera via consisteix en seguir la tramitació i les pautes correctes per tal d’incloure aquesta fitxa
dins el Catàleg en comunicació i informes amb l’oficina redactora del Catàleg del Departament de
Territori i Infraestructures del Consell Insular de Mallorca; la segona opció, exposada pel portaveu
del Grup Polític PP, manifesta que no compte amb els informes dels tècnics municipals i que, per
tant,  es  duria  a  aprovació  aquesta  fitxa  sense  comptar  amb  els  informes  tècnics  i  jurídics
pertinents, fet que implicaria aprovar un acord amb unes mínimes garanties respecte a la seva
viabilitat des d’un punt de vista legal.

La regidora Joana Maria Coll, del Grup Esquerres pel Poble, manifesta que, al seu parer, el més
adient és que aquestes al·legacions presentades pels interessats siguin objecte de valoració tant
per l’oficina redactora del Catàleg com pels tècnics municipals i que, complit amb aquest tràmit, si
existeix viabilitat jurídica al respecte, aquest acord es dugui a aprovació a la sessió extraordinària
plenària prevista a final de mes.

El portaveu Joan Sastre, del Grup Pi-Plataforma Independents, es pronuncia també favorablement
respecte a la via exposada pel batle consistent en sol·licitar els informes corresponents i, en cas de
què sigui viable, que l’acord corresponent sigui objecte de debat i votació a la sessió extraordinària
plenària  prevista  a  final  de  mes.  Així  mateix,  demana  que  consti  en  acta  la  necessitat  i
conveniència de què es demani al  govern autonòmic que urgentment,  atès les circumstàncies
actuals, es pronuncii respecte a dur a terme una zonificació per a la implantació d’aquests tipus de
projectes.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, fa saber que ja es va demanar al  batle que s’ajornàs la
sessió  plenària  amb  la  finalitat  de  què  el  Ple  pogués  comptar  amb  els  informes  respectius.
Manifesta que l’escrit presentat i registrat d’entrada a l’Ajuntament de Selva ha estat elaborat per
professionals de diversos àmbits i que l’òrgan plenari l’hauria de tenir en compte. A més, incideix
amb el risc que comporta demorar aquest assumpte a dia 27 de març, data en què està prevista la
sessió extraordinària plenària. Per tant, proposa de nou acordar per Ple la inclusió de les fitxes al
Catàleg de béns i espais protegits i no demorar la protecció que es pretén acordar amb aquest
acord a fi de no incórrer en riscs.

El  batle manifesta de nou que per no demorar l’aprovació d’aquest acord és necessari comptar
amb les garanties legals així com amb els informes dels tècnics corresponents. Insisteix en què és
necessari  i  obligat seguir  amb el procediment adequat i  dotat de màximes garanties i que no
resulta prudent adoptar acords que tenen com a base fonamental al·legacions presentades per



interessats durant el tràmit d’informació pública del Catàleg de béns i espais protegits. Exposa que
aprovar «un segon Catàleg» sense informes tècnics i  jurídics és arriscat i  que són els tècnics
municipals qui s’han de pronunciar sobre la conveniència d’adoptar un camí o altre per comptar
amb les màximes garanties possibles.

La  regidora Joana Maria  Coll,  del  Grup Esquerres pel  Poble,  manifesta que els  problemes de
viabilitat respecte a l’acord que es vol adoptar poden venir  per no comptar amb els informes
tècnics i jurídics adients.

El portaveu Joan Sastre, del Grup Pi-Plataforma Independents, senyala que la via més ràpida i
segura és la de poder adoptar acords dels òrgans polítics amb garanties fonamentats amb uns
informes  tècnics  i  jurídics  que avalen els  mateixos.  Demana que  no es  demori  l’emissió  dels
informes corresponents.

El portaveu Joan Rotger, del Grup PP, exposa que hi ha una altra fórmula o via possible, la qual
implica adoptar un acord plenari per la via d’urgència consistent en iniciar els tràmits per incloure
les fitxes al Catàleg de béns i espais protegits.

Aquesta darrera via exposada pel portaveu del PP és acceptada per la totalitat dels regidors. Si bé,
el batle manifesta que, en primer lloc, es pronunciaran sobre l’acord que consta a l’ordre del dia i
que ha estat objecte de debat i que, posteriorment, es pronunciaran sobre la urgència d’aquest
segon acord i la seva inclusió i respecte a la seva aprovació.

Seguidament, es procedeix a la votació d’aquest punt de l’ordre del dia i s’obtenen  deu vots a
favor.  Per  tant,  s’obté  unanimitat  dels  presents  per  a  l’aprovació  de l’acord  plenari  envers  el
Projecte de parc solar fotovoltaic s’hort d’en Coll.

5. Aprovació d’inici  de l’expedient  i  sol·licitud d’informes sobre la  inclusió de dues
fitxes al Catàleg de béns i espais protegits del municipi de Selva referent a s’Hort d’en
Coll

La secretària  interventora de la  corporació assessora al  batle i als restants membres de l’òrgan
plenari a fi de què puguin adoptar l’acord plenari corresponent.

El batle, d’acord amb les instruccions exposades per la secretària respecte als tràmits a seguir per
a poder adoptar l’acord corresponent, inicia la votació per a incloure a l’ordre del dia, per raó
d’urgència  degudament  motivada,  l’assumpte  que  no  ha  sigut  prèviament  dictaminat  per  la
Comissió  informativa.  S’obtenen  10  vots  a  favor  i,  per  tant,  unanimitat  per  incloure  aquest
assumpte com un punt més de l’ordre del dia de la sessió plenària. 

Seguidament, el batle inicia una nova votació per a la ratificació de la inclusió d’aquest assumpte a
l’ordre del dia i s’obtenen deu vots a favor, per tant, unanimitat per a la ratificació de la inclusió
d’aquest assumpte com un nou punt de l’ordre del dia de la sessió plenària.

Acte seguit, el  batle inicia la votació per l’aprovació de l’assumpte corresponent. S’obtenen deu
vots a favor i,  per tant, unanimitat per l’aprovació d’inici  de l’expedient i sol·licitud d’informes
sobre la inclusió de dues fitxes al Catàleg de béns i espais protegits del municipi de Selva referent
a s’Hort d’en Coll.

Control dels òrgans de govern:



6. Donar compte dels Decrets de batlia

Els regidors i regidores assistents es donen per assabentats i assabentades. 

7. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola
de Caimari

El  batle informe que està en marxa el projecte de redacció de la nova escola així com l’estudi
d’impacte ambiental. 

8. Informacions de batlia          

El batle informa que el termini d’exposició publica i tràmit de presentació d’al·legacions respecte al
Projecte de delimitació del sòl urbà i el Catàleg de béns i espais protegits del municipi de Selva
acaba el dia 29 d’abril. 

9. Precs i preguntes

El regidor Joan Rotger, del Grup Polític PP, demana informació respecte la modificació del sentit
d’un carrer.  

El  batle respon que aquesta modificació es deu als problemes que patien els ciutadans entre el
carrer Armengol i el carrer Son Morro. Aquesta modificació del sentit està en fase de prova i, així
mateix, fa referència a l’informe de policia local en el qual s’indica que l’entrada s’efectua pel
carrer Son Morro i la sortida pel carrer Sant Llorenç.

El regidor Joan Rotger, del Grup Polític PP, manifesta la seva conformitat amb les explicacions del
Batle però demana que s’informi de les decisions que es prenen al respecte.

Acords
1.  Aprovar per unanimitat l’acta de la sessió del Ple  de data 13/02/2019 i de l’acta de la sessió
extraordinària del Ple de data 26/02/2019

2. Aprovar per  set vots a favor i tres abstencions del Grup Polític PP l’aprovació de  l’expedient
extrajudicial de crèdits:

PRIMER.- Aprovar la despesa, el reconeixement de l’obligació i l’ordre de pagament a favor del
tercer  següent,  pels  imports  i  conceptes  relacionats,  corresponents  a  despeses  de  serveis  i
actuacions realitzats a l’exercici 2017

Registre D. Registre Factura D. Factura Descripció Tercer Import Imputació a 2019

108 20/02/2019 2009173 24/04/2017 Trabajos varios durant Festes Selva Pep Toni Projectes SL 371,47 € 2019 0 338 22699 01 
Festes Populars Selva

109 20/02/2019 2009184 28/04/2017 Obra Ca’n Jurat (Selva) Pep Toni Projectes SL 1.595,99 € 2019 0 454 21000 01
Manteniment camins rurals

110 20/02/2019 2009250 26/06/2018 Obra Abono Pep Toni Projectes SL -399,00 €

Total general 1.568,46



3. Aprovació per sets vots a favor i tres abstencions del Grup polític PP dels següents acords:

Primer.-  Incoar l’expedient de resolució del contracte de concessió  del servei bar-cafeteria del
poliesportiu "Ses Comes" de Selva, d’acord amb l’article 211 de la LCSP i els informes de secretaria
intervenció emesos des d’anys enrere fins a l’actualitat, sobre tot, l’emès en data 22/11/2018.

Segon.- Donar audiència al contractista, por un termini de deu dies en el qual al·legarà el que
estimi  oportú  en  defensa  dels  seus  interessos,  comunicant-li  el  termini  del  qual  disposa
l’Ajuntament per dictar resolució expressa i el sentit del silenci en cas que es produeixi.

Tercer.- Incorporar l’informe de la Secretaria General i d’Intervenció, a l’objecte de determinar si
dita resolució és o no procedent, perquè l’òrgan de contractació dicti la resolució la qual estimi
pertinent.

4. Aprovació per deu vots a favor, per tant, unanimitat dels presents de l’acord plenari envers el
Projecte de parc solar fotovoltaic s’hort d’en Coll.

5.  Aprovació per deu vots a favor, per tant, unanimitat dels presents de l’inici de l’expedient i
sol·licitud d’informes sobre la inclusió de dues fitxes al  Catàleg de béns i  espais  protegits  del
municipi de Selva referent a s’Hort d’en Coll.

El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

La secretària interventora  Vist i plau

                                                        El batle
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